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1. Mötets öppnande  

Anders Härnbro (S) hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  

 

2. Anmälan av frågor från ledamöterna och fastställande av 

dagordningen 

Återkoppling kring övriga frågor som kommit in från SPF Stallarholmen: 

• Kostnader för äldreomsorg; besvaras under punkt 6.  

• Fråga om trygghetsboende samt hissar; bra om vi kan samla ihop till en 

bostadspunkt som kommande ärenden.  

• Allmänläkare i kommunal verksamhet; frågan har kommit upp men det 

finns inget aktivt arbete.  

• Måltider för äldre i andra kommundelar; den var uppe på mötet i 

november. Känslig fråga ur ett företagarperspektiv. Förslag från rådet att 

man då kan förtydliga mot de företagare som finns vilket behov som finns 

hos de äldre. Skolmatsalarna är också tillgängliga för seniorer att besöka.  

• SPF kommer följa frågan om hemtjänstindex.  

 

Inkommen fråga från PRO Stallarholmen om parkeringsplatser har skickats vidare 

till berörda tjänstepersoner. Inte färdigt med plan för vad som ska göras. Marianne 

har bifogat ett förslag från en medlem. 

  

Byte plats för punkt 3 och 5.  

 

Övrig fråga fallprevention från Else-Marie Jarl.  

 

Föredragningslistan fastställs med ovanstående tillägg. 

 

3. Förra mötets anteckningar 

Mia Nerby undrar om det var någon som var med på 

centrumutvecklingsvandringen och vill säga något om det. Yvonne Åhlander 

redogör kort för vad man kom fram till på vandringen och efterföljande workshop, 

exempelvis att rusta upp Gyllenhjelmstorget.  

 

Els-Marie Jarl lyfte upp punkten om äldreomsorgens mat där hon funderade på 

senioralert så att den inte är bortglömd. Den finns i listan på kommande frågor.  

 

Förra mötets anteckningar läggs till handlingarna.  

 

4. Kvalitetskriterier hemtjänst 

Camilla Ngyuen, verksamhetsutvecklare på socialkontoret, rapporterar om nuläget 

kring kvalitetskriterier hemtjänst. Arbetet gällande förfrågningsunderlaget har 

flyttats fram eftersom arbetet med kvalitetskriterierna fortfarande pågår. Visar 

hemsidan där information finns om förändringar inom hemtjänsten. Den 
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uppdateras när det sker förändringar. Förändringar inom hemtjänsten - Strängnäs 

kommun (strangnas.se) 

Fråga från rådet om hur uppföljning sker efter en upphandling? Camilla beskriver 

och ger exempel på det uppföljande arbetet, som sker minst två gånger per år.   

Rådet lyfter också upp brukarens perspektiv i detta och hur det följs upp. Camilla 

berättar att biståndshandläggaren gör hembesök och det följs upp med brukare 

eller anhörig hur det fungerar.  

Ytterligare fråga om hur man upprätthåller kvalitén under övergångsfasen? Det 

finns ingen riktig plan för det men det blir en övergångsperiod på 1 år. Man 

samarbetar med kommunikation och HR och leverantörerna är informerade. Vi 

jobbar med att lugna brukare och personal så att alla känner sig trygga.  

Fråga kring anhörigperspektivet. Det finns anhörigstöd som avlastningsplatser och 

avlastningstimmar och stöd hos anhörigcentrum.  

 

5. Seniordagen 

Yvonne Åhlander berättar om vad som är planerat för seniordagen som blir den 8 

september.  

 

6. Ekonomiska förutsättningar för kommunen 2024 och 

framåt 

Anders berättar om budgetläget och pratar om prognoser, resursfördelningsmodell 

och förslag nya mål i flerårsplanen. Presentationen bifogas.  

 

7. Presentation av nya översiktsplanen 

Eddie Lundgren, översiktsplanerare, berättar om samrådet för den uppdaterade 

översiktsplanen och ger tips om vad rådet kan tänka på när läser planen. 

Presentation bifogas.   

Översiktsplanen är en långsiktig strategi som ska hålla över flera mandatperioder 

och anger de stora penseldragen.  

Samråd pågår nu. Det kommer även en granskning under senhösten 2023. 

Planeras vara färdig och antagen årsskiftet 23/24. 

Planen består av två delar, planförslag och planförutsättningar. Del 1, planförslag 

är mer intressant för allmänheten medan del 2, planförutsättningar snarare kan 

ses som kommunens uppslagsverk.  

Eddie uppmanar rådet att tänka till specifikt kring samhällsservice och 

mötesplatser, brottsförebyggande och trygghet. Har ni förslag vad ni tycker är 

otryggt?  

Eddie tar även gärna in synpunkter på det digitala formatet och hur det funkar.  
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8. Information om sommarfest och nationaldagsfirandet 

den 3-6 juni 

Johanna Nyberg, projektledare för 500 årsresan berättar om sommarfesten och 

nationaldagen den 3-6 juni. 500-årsresam är ett projekt som vi gör tillsammans 

föreningsliv, näringsliv, kulturaktörer och hela förvaltningen.  

Tema dåtid, nutid och framtid. Vi vill lyfta fler saker som har hänt och vart vi ska i 

framtiden. För att det ska bli relevant och att folk vill vara med på det. För mer 

information om vad som händer under dagarna, gå in på evenemangsguiden 

Evenemangsguiden - Strängnäs kommun (strangnas.se).  

 

9. Övrigt 

Punkten stryks på grund av tidsbrist.  

 

10. Mötets avslutande 

Anders Härnbro (S) förklarar mötet avslutat. Nästa möte äger rum den  

12 september kl. 10:00 i Kommunhuset, Strängnäs.  

 

 

 

 

 

 


